
 

 
 

Poznań, 29 marca 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. wypożyczalni rowerów trójkołowych dla osób niepełnosprawnych 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Na prośbę grupy niepełnosprawnych mieszkańców pragnę zorientować się w temacie 

możliwości uruchomienia w naszym mieście wypożyczalni rowerów trójkołowych, co docelowo 

pozwoliłoby na większe zaktywizowanie osób niepełnosprawnych, a także zwiększyłoby ich 

możliwość poruszania się na terenie Poznania. Dwa dni temu miasto stołeczne Warszawa 

uruchomiło tego typu punkt, a w skali kraju są ich już dziesiątki.     

 Osobiście nigdy nie spotkałem się w naszym mieście z tego typu pojazdami, dlatego 

zakładam, iż podobna wypożyczalnia u nas nie funkcjonuje. Uprzejmie proszę o informację na 

temat możliwości powstania takich punktów w Poznaniu, a jeżeli zaś one istnieją – proszę o 

podjęcie działań informujących osoby niepełnosprawne o takich miejscach.   

 Zasadniczo w takich punktach mogłaby istnieć również wypożyczalnia najczęściej 

używanego sprzętu rehabilitacyjnego – balkoników ortopedycznych, wózków czy kuli. Dlatego 

proszę o zainteresowanie się sprawą oraz odpowiedź na powyżej poruszone kwestie. 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 
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